
Radny Eugeniusz Kukla poprosił o wydłużenie chodnika przy ul. Baranowickiej
w Suszcu od posesji 30 do parkingu przy Ośrodku Rekreacyjnym „Gwaruś”

Radny Eugeniusz Kukla poprosił o wydłużenie chodnika przy ul. Baranowickiej w Suszcu od posesji 30 do
parkingu przy Ośrodku Rekreacyjnym „Gwaruś”.

Radny uzasadnił, że od czasu wydzierżawienia Gwaruś stał się bardziej atrakcyjny. W okresie od wiosny do
jesieni, a szczególne latem po ul. Baranowickiej porusza się dużo rowerzystów i pieszych, nie tylko z ternu
gminy ale także z okolicznych miejscowości. Radny proponuje aby do czasu budowy chodnika ograniczyć
prędkość do 20 km lub utworzyć strefę zamieszkania gdzie pierwszeństwo mają piesi. Do tej propozycji
przychyla się Sołtys Suszca i wielu mieszkańców.
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